

 **AMBASSADOR** | *Hsinchu*

新竹國賓大飯店

新竹國賓大飯店 AMBASSADOR HOTEL HSINCHU

國立清華大學

National Tsing Hua University.

商務訂房優惠合約 CORPORATE CONTRACT 2024

National Tsing Hua University. 2024 Corporate Contract Rate

合約號碼 Contract Number: 180473

年度保證住房量 Guarantee Room Nights:

有效期間 Valid from Jan. 01, 2024 till Dec 31, 2024 (農曆春節除夕至初四不適用)

感謝貴公司的支持與厚愛將新竹國賓大飯店列為 2024 年度合作的對象，以下合約內容乃針對需求所訂，如有疑問還請不吝賜教。

Thank you for your interest in our Corporate Rate Program Further to your request, Ambassador Hsinchu proudly proposes the following arrangement for Year 2024

Room Type 房型	Dimension 坪數	Published Rate 定價	Contract Rate 合約價
豪華客房 Deluxe Room	38 Square Meters/ 12 Pings	TWD 12,000	TWD 4,000
景緻客房 Corner Room	42 Square Meters/ 13 Pings	TWD 13,000	TWD 4,600
行政尊榮客房 Executive Premier	52 Square Meters/ 16 Pings	TWD 17,000	TWD 5,000
商務套房 Business Suite	62 Square Meters/ 19 Pings	TWD 20,000	TWD 5,500
行政套房 Executive Suite	65 Square Meters/ 20 Pings	TWD 25,000	TWD 8,000
國賓套房 Ambassador Suite	72 Square Meters/ 22 Pings	TWD 40,000	TWD 14,000
以上價格已包含 10%服務費及 5%稅金 The Above Rate is inclusive of 10% service charge and 5 % tax.			

期限與條件 Terms and Conditions

請注意上述折扣是嚴格特殊與機密，請勿向任何其他公司披露。

Please note the above discount is **strictly special and confidential** and should not be disclosed to any other companies.

本合約有效期限自 2024 年 1 月 1 日至 2024 年 12 月 31 日止。飯店將視合約客戶住房量及特殊節日於合約有效期間保留調整房價之權力。

Contract rates valid from 1st January, 2024 till 31st December, 2024, Ambassador Hotel Hsinchu reserves the right for rate adjustment according to the market without any further assistant.

Rates for Groups/ Conventions/ Meetings/ Incentives are available on request.

貴賓禮遇 Corporate Privileges

每房附贈八方燴自助早餐一客

Rate includes One Complimentary Buffet Breakfast in 12F Promenade Restaurant

額外早餐每位 NT\$650 另加收 10%服務費

Additional Buffet Breakfast per person TWD650+10% service charge.

客房免費提供無線網路

Complimentary High-Speed Internet Connection in Guest Room.

迎賓水果

Complimentary welcome Fruit.

免費使用健身房、豪華三溫暖及室內溫水游泳池

Free usage of Fitness Facilities. Including Sauna, Jacuzzi, Heated Indoor Pool.

免費停車

Complimentary Car Parking.

房客於住宿期間得享有免費交通車服務，實際出發時間以公告為準，敬請於前一日預約：

週一至週五科學園區交通服務：飯店→新竹科學園區：07:30 / 08:00 / 08:30

週一至週五竹北台元科技園區交通服務：飯店→台元科學園區：08:30

週一至週五市區及公道五地區：飯店→自由路→公道五地區→埔頂路：08:00 / 08:30

週一至週五竹南科學園區交通服務：飯店→竹南科學園區：08:30

週一至週五湖口工業區交通服務：飯店→湖口工業區：08:30

Free Shuttle bus service for hotel guests, please reserve with the Concierge 24 hours in advance

Weekdays Morning Shuttle Bus Service To Hsinchu Science Park :

Monday to Friday (Public Holiday excluded) 07:30am / 08:00am / 08:30am.

Weekdays Morning Shuttle Bus Service To Chubei Tai Yuen Hi-Tech Industrial Park :

Monday to Friday (Public Holiday excluded) 08:30am.

Weekdays Morning Shuttle Bus Service To Hsinchu Downtown and Gongdao 5th Rd. Area :

Monday to Friday (Public Holiday excluded) 08:00am / 08:30am

Hotel→ Ziyou Rd.→ Gongdao 5th Rd.→ Puding Rd.

Weekdays Morning Shuttle Bus Service To Zhunan Science Park :

Monday to Friday (Public Holiday excluded) 08:30am

Weekdays Morning Shuttle Bus Service To Hukou Industrial Park :

Monday to Friday (Public Holiday excluded) 08:30am

交通服務 Transportation Service

桃園國際機場接送服務

- 賓士 S Class 每車單趟 NT\$2,200 元(1-2 人)
- 賓士 Vito 每車單趟 NT\$2,300 元(3-4 人)

台北松山機場接送服務

- 賓士 S Class 每車單趟 NT\$3,700 元(1-2 人)
- 賓士 Vito 每車單趟 NT\$3,900 元(3-4 人)

(如有變動 · 請於預定車子時告知)

Airport Transfer to /from Taiwan Taoyuan International Airport (TPE)

- Benzs S Class TWD 2,200 / trip
- Benzs Vito TWD 2,300 / trip(3-4 persons)

Airport Transfer to /from Taiwan Taipei Songshan Airport (TSA)

- Benzs S Class TWD 3,700 / trip
- Benzs Vito TWD 3,900 / trip(3-4 persons)
- (Rate is subject to change without prior notice)

訂房 Reservation

預約聯絡方式 (Reservation hotline: 886-3-5151211/ Email: rsvn.hc@ambassador-hotels.com)

訂房時，敬請告知 貴公司合約代號方能享有商務優惠價。

All reservation must be made directly by your company with specification of the company name to secure your preferred rates.

請於訂房同時提供客房信用卡資料與抵達班機時間進行保證訂房。凡未經保證訂房之預約僅保留到抵達日下午六點整，飯店將視住房狀況保留取消或更動預約之權力。

Corporate or Credit Card guarantee is recommended for all reservations. Ambassador Hotel Hsinchu reserves the right to release non-guarantee reservations at 18:00 on day of arrival.

客戶如需更改或取消住宿行程，敬請於抵達日前一天下午四點前來電更改。任何於抵達日當天之取消或更改日期而無法前來住宿者(No-Show)，恕將收取一晚的房價。

Reservation adjustment must be made One day prior to arrival time. No-show will be subjected to a one-night accommodation charge.

於飯店指定之特定期間訂房，必須提供信用卡做訂房保證。

All reservations on Black Out Period must be guaranteed by Credit Card.

如有 VIP 或任何需特別注意事項,請事先告知訂房組予以安排。

For VIP or any special attention, please notify with reservation to ensure necessary courtesy provided.

住房/退房 Check In/ Check Out

正式登記住房時間為下午 16:00 Official Check In Time: 16:00

退房時間為中午 11:00 Official Check Out Time: 11:00

- 如需提早進住，請預約時告知訂房人員，飯店將視當時的住房狀況予以安排。
Early Check In request should be made upon Reservation and subject to availability.
- 如需延後退房，請登記住房當天告知櫃台，飯店將視當時的住房狀況予以安排。
Late Check Out request should be made through Reception Desk and subject to availability.

顧客服務 Customer Service

我們很期待您的光臨，歡迎您個人、您的客戶以及同仁都能成為新竹國賓大飯店的貴賓。能提供我們的貴賓們最高品質的舒適與享受是我們飯店最重要的責任，您的貴賓如有提出任何需求，請您不吝與您的業務人員聯繫。

We are looking forward to welcoming you, your colleagues and your clients to the Ambassador Hotel Hsinchu. Our Guests' comfort and enjoyment is of primary importance to us. Should your guest require any assistant, please do not hesitate to contact your Account Manager.

<p>For and on behalf of</p> <p><i>Mars Wei</i></p>  <p>Account Manager: 魏永霖 Mars Wei</p> <p>電話 Tel: 886-3-515 1111*3109</p> <p>傳真 Fax: 886-3-515 1228</p> <p>Email: mars.wei@ambassador-hotels.com</p>	<p>Agreed and accepted by</p>  <p>公司名稱 Company: 國立清華大學</p> <p>簽約代表 Representative: 徐宗鴻</p> <p>職稱 Title: 人事室主任</p> <p>聯絡人: 唐莉娟</p> <p>電話 Tel: 03-5715131#34572</p> <p>傳真 Fax: 03-5722201</p> <p>Email: welf@my.nthu.edu.tw</p>
--	--

請於簽名確認後，將此份合約書回覆給我們，以利盡快於飯店系統中建立此合約價格。經簽屬同意代表 貴公司接受我們所提供上述條件與價格。

Please kindly sign and return this contract to activate your contract rate in our Reservation System. Counter-signed contract represents Rate conditions and outlined are accepted.